
Inspreek tekst politieke markt gemeente Steenwijkerland 2 juni 2020

Goedenavond College en Raadsleden,

Bedankt voor de geboden gelegenheid om in te mogen spreken.

Mijn naam is Rita Pos en ik woon nu 9 jaar met mijn man en kinderen 
met veel plezier op het Eeserwold. 

Vorige week vrijdagmiddag 29 mei heb ik op uitnodiging van mijn 
toekomstige buurman Arthur Scholtmeijer een door de heer 
Scholtmeijer geïnitieerd overleg bijgewoond van enkele bewoners 
van Eeserwold met Jacobien Kleve en Harrie Oppenwal van gemeente 
Steenwijkerland.

Tijdens dit overleg ben ik er voor het eerst van op de hoogte gebracht 
dat er vergevorderde plannen zijn voor de ontwikkeling van een 
zonnepark in de nabijheid van Eeserwold. Deze plannen blijken zelfs 
zo vergevorderd te zijn, dat vanavond aan u gevraagd wordt een 
Verklaring van geen Bezwaar af te geven.
Het zonnepark blijkt gepland te zijn in de nabijheid van Eeserwold.
Ik ben daarom erg verbaasd dat bewoners van Eeserwold niet in het 
voortraject van de ontwikkeling van het plan betrokken zijn geweest. 
Ik ben niet in de gelegenheid gesteld me te kunnen informeren. Ik 
heb niet de vragen kunnen stellen, die er inmiddels dit weekend wel 
bij mij opgekomen zijn. Ik ben niet gehoord. 

Ik heb begrepen dat één van uw toetsingscriteria voor het al dan niet 
goedkeuren van de plannen voor de ontwikkeling van een zonnepark 
is, dat aangetoond is, dat er voldoende draagvlak voor dit zonnepark 
is onder de omwonenden. 

Draagvlak voor het zonnepark is niet bij mij en kan ook niet bij de 
andere bewoners van Eeserwold aangetoond zijn, omdat dit 
draagvlak niet is getoetst.



Daarom vraag ik u met klem om vanavond geen Verklaring van geen 
Bezwaar af te geven.
Zo geeft u de ontwikkelaars Groenleven en Rendo alsnog de kans om 
in het voortraject naar de ontwikkeling van het zonnepark ook de 
bewoners van Eeserwold te betrekken en te kunnen constateren of 
er onder deze bewoners voldoende draagvlak bestaat.

Bedankt voor uw aandacht en inzet,

Rita Pos


